
 

   

Общински съвет - Плевен обсъжда редица важни
предложения в последната за годината сесия
сряда, 21 декември 2016

По предварителен дневен ред от 31 предложения заседава на 22 ноември /четвъртък/ Общинският
съвет на Плевен. Сесията е от 09,00 ч. в сграда „Гена Димитрова“. 

Сред основните точки на последното за годината заседание са две предложения за закриване на
учебни заведения в Плевен - на ОУ „Васил Левски“ и ОУ „Никола Й. Вапцаров“, предложение за
закриване на детската градина в с.Беглеж, ново разглеждане на предложението за изменение на
Наредба №3 за обществения ред при използване на пътни превозни средства на територията на
общината и проектът за Наредба за изграждане на елементите на техническата инфраструктура на
територията на Община Плевен. Част от дневния ред са и две предложения за Наредба за финансово
подпомагане на спортните клубове на територията на Община Плевен.

По предложение на председателя на ОбС-Плевен Мартин Митев точка втора в предварителния дневен
ред е обсъждане на решение, касаещо завишаване на санкциите за неучастие на общинските
съветници в работата на местния парламент. Предложението е за гласуване на санкции при отсъствие
по неуважителни причини от заседание на Общинския съвет и от заседание на постоянните комисии. За
отсъствие без уважителни причини /служебна ангажираност, отсъствие от страната, заболяване/ от
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едно заседание на Общинския съвет, общото възнаграждение да се намалява с 60%, а при отсъствие
без уважителни причина от заседание на постоянна комисия – с 20%, предлага Мартин Митев. И още - за
присъствие на заседание на Общинския съвет да се счита, когато общинският съветник е гласувал
независимо по какъв начин за не по-малко от 80% от точките, включени в дневния ред на заседанието,
и когато е положил подписи в присъствените списъци за начало и край на заседанието. 

След като на сесията през ноември съветниците не успяха да дообсъдят предложението за промени в
Наредба №3 за обществения ред при използване на пътни превозни средства на територията на община
Плевен и точката бе отложена, предложението влиза за ново разглеждане и на това заседание.
Промените касаят режима на платено паркиране, реда за издаването на карти за паркиране,
дейностите по таксуване и начините за платеното паркиране в обособените за това зони, режима на
паркиране на ППС за служебни нужди, режима на преференциално паркиране на ППС, превозващи хора
с увреждания, др.

По същия начин стои въпросът и с проекта за Наредба за изграждане на елементите на техническата
инфраструктура на територията на Община Плевен - на сесията през ноември предложението бе
отложено и влиза за ново разглеждане на заседанието през декември. В предложения проект е уредено
изпълнението на строителни или ремонтни работи, свързани с разкопаване на общински терени -
улични и тротоарни настилки, зелени площи и др. Издаваните разрешения за строеж ще са придружени
от документи, удостоверяващи съгласуване на трасето на предстоящото прокопаване с
експлоатационните дружества, осъществяващи дейност на територията на Община Плевен; документ
за внесена гаранция за качеството на възстановителните работи на нарушените улични и тротоарни
настилки, вътрешно-квартални пространства, площади и други и времеви график за поетапно
изпълнение на прокопаването, който ще се съгласува и одобрява от Община Плевен. При
невъзстановяване, Община Плевен ще възстановява участъците със средствата от гаранцията, се
посочва в проекта за решение.

За ново разглеждане влиза и предложението за Наредба за финансово подпомагане на спортните
клубове на територията на Община Плевен. В случая съветниците предстои да разгледат две
предложения в тази връзка - едното с вносител общинският съветник Йордан Грижов и второто с
вносител кметът Георг Спартански. В проектите са посочени основните изисквания, ред и критерии за
финансиране на спортните клубове на територията на Общината. Причини, които налагат приемането
на такава наредба, са дългогодишни спорове между спортните клубове и организации за начина на
финансиране и разпределението на средствата; създаване на ясни правила за финансиране на всички
спортни клубове на територията на Община Плевен; предотвратяване на злоупотреби и постигане на
максимална прозрачност при изразходване на средствата. 

Част от дневния ред на декемврийската сесия са и две върнати решения. Първото касае прекратяване
на наемен договор между Община Плевен и Спортен клуб по борба „Изобор“ и ново предоставяне на
спортна зала за съвместно ползване от Спортен клуб по борба „Изобор“ и Спортен клуб по борба „Камен
Лозанов“. Решението е гласувано на сесията през ноември и върнато за ново обсъждане от кмета на
Общината Георг Спартански.

Второто върнато решение е за приетите през ноември промени в Наредба №15 за реда и условията за
поставяне на преместваеми съоръжения на територията на общината. Решението е върнато за ново
обсъждане от областния управител Ралица Добрева. 

На тази сесия Общински съвет - Плевен предстои да гласува и няколко правилника - Правилник за
устройството и дейността на център за подкрепа на личностно развитие /за Центъра за работа с деца,
за Ученическата спортна школа и за Центъра за ученическо, техническо и научно творчество - Плевен/ и
Правилник за организацията и дейността на общинското звено „Инспекторат”.

Съветниците ще разгледат предложение и за създаване на Общинско предприятие „Управление на
общински земи и гори”. Община Плевен може да осъществява самостоятелна стопанска дейност чрез
общински предприятия, създадени по реда на Закона за общинската собственост. В тази връзка
предложението е сектор „Земеделие и гори“ да се преобразува в такова предприятие. 

Местният парламент ще се произнесе и по искане за увеличаване щата на Общинския духов оркестър.
Предложението е за 2 нови щатни бройки и е постъпило от Пламен Марков - диригент на оркестъра. 
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Точки 14, 15 и 16 в предварителния дневен ред са предложенията за закриване на детска градина
„Иглика” - с. Беглеж, Основно училище „Васил Левски“ и Основно училище „Никола Й. Вапцаров“ в
Плевен. Ако бъдат приети, детската градина трябва да бъде закрита от 1 юни 2017 година, а двете
плевенски училища - от 1 юли 2017 година. За освободените сгради с наличното в тях движимо
имущество ще бъде осигурена охрана, се посочва още в предложенията за решения, внесени от кмета
Георг Спартански до Общински съвет - Плевен. 
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